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Förslag Övriga ärenden antecknas för kännedom. 

 
Beslut Näringslivs- och infrastrukturnämnden antecknade följande ärenden för 

kännedom: 
 
Ledamot Hagfors ställde frågor till infrastrukturchef Markus Lindroos 
angående läget för Drottningstranden. 
– Finns det ett dröjsmålsvite för Infrastar Oy angående entreprenaden i 
Drottningstrandens södra del, som skulle vara klar till valborg 2021 men 
som fortfarande inte är klar? Och hur stort är vitet? Har det gått till 
indrivning? 
Svar: Entreprenaden i Drottningstrandens södra del är inte ännu klar och 
kommer att medföra dröjsmålsviten och ersättning för icke utfört arbete. 
Entreprenaden har inte ännu mottagits. 
– Regionförvaltningsverket har begärt att staden noga beskriver 
siltgardinen och hur den ska användas i samband med muddringarna av 
Lovisaviken. Har utredningen lämnats och har siltgardinen skaffats? Hur 
mycket kostade den? 
Svar: Siltgardinen har inte ännu installerats men detta kommer att göras. 
Installeringen ingår i muddringsentreprenaden. 
– De områden som ska muddras i Lovisaviken uppgår enligt beräkningen 
till 8,1 hektar, och muddringen gäller bland annat grunden för vågbrytaren 
och den flytande bron samt byte av massor på strand. Volymen uppgår 
sammanlagt till mer än 250 000 kubik. Var och med vilket beslut kommer 
dessa muddermassor att placeras? 
Svar: I det tal som anges i regionförvaltningsverkets tillstånd ingår allting. 
Muddermassorna fraktas i enlighet med planerna till 
jordavstjälpningsplatsen och till deponeringsplatsen vid Petersburgsvägen. 
 
Infrastrukturchefen Lindroos berättade om situationen för vinterunderhållet 
i staden. 
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